
 

 

 

 

 

 

 

Svar på interpellation ställd av Socialdemokraterna 

till Niklas Borg (M) – är det borgerliga styret 

beredda att bryta segregationen i Linköping? 

 

Kommer det borgerliga styret i Linköping utnyttja den möjlighet att begränsa för 

asylsökande att bosätta sig i Linköpings mest socialt utsatta områden, som ändringen 

av EBO gjort möjlig?  

Allians för Linköping anser att det inte är en bra lösning att undanta vissa bostadsområden 

från lagen om eget boende för asylsökande (EBO). 

På nationell nivå har Moderaterna, Centerpartiet, Liberalerna och Kristdemokraterna olika 

ingångar i migrationspolitiken men i Linköping är de styrande Allianspartierna eniga och 

avser inte att undanta Skäggetorp, Berga och Ryd från EBO. Förändringarna i EBO-lagen 

kommer att utmanas av ett antal kommuner som istället vill undanta hela kommunen och vi 

konstaterar att det råder stor osäkerhet kring lagstiftningen.  

Problemen med EBO-lagen är betydligt mer grundläggande än att möjligheten att undanta 

bostadsområden skulle lösa det hela. Rimligt vore istället att se över hela EBO-lagen. Att 

områdesbegränsa vissa delar av Linköping kommer bara leda till att dessa redan utpekade 

områden stigmatiseras ytterligare.  

Att undanta vissa bostadsområden som interpellanterna efterfrågar kommer inte heller att 

minska segregation och utanförskap, utan skulle istället leda till att människor fortsätter leva 

sina liv i de undantagna bostadsområdena medan man är skriven någon annanstans och 

med andra ord leda till omfattande fusk och handel med svartkontrakt.  

EBO-lagen behöver ses över i sin helhet, att genomföra förändringar som enbart skulle leda 

till ytterligare försämringar är fel väg att gå. 

Niklas Borg (M) 

Kommunstyrelsens ordförande 

Kommunalråd 

 

 


